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Trzy dni, tyle czasu dzieli nad od pierwszych w tym sezonie derbów

Rzymu. Krótką wypowiedź w sprawie spotkania pozostawił dla

portalu repubblica.it, były gracz Giallorossich, a obecnie człowiek od

młodszych roczników w klubie, Bruno Conti. 

 

- Jestem kibicem Romy, stąd bardzo czuję tydzień derbów, zobaczymy co wydarzy

się w meczu w niedzielę.

 

Garcia?

- Znaleźliśmy bardzo dobrze przygotowaną osobę. Udało mu się zewrzeć grupę, dać

właściwą mentalność. Podoba mi się rzeczywistość, którą wprowadził do zespołu,

gdyż każdy piłkarz, który wchodzi na boisko, staje się gotowy i wie jak pracować w

trakcie tygodnia.

Florenzi?

- Jesteśmy bardzo zadowoleni z tego, co robi. Gdy przechodził do Crotone nikt nie

wierzył w niego z powodu jego budowy fizycznej, tymczasem jest chłopakiem, który

dostał się już do drużyny narodowej, co bardzo cieszy.
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